
J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült: Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2009. július 13-án 
megtartott rendkívüli képviselő-testületi ülésén.

Ülés helye: Polgármesteri Hivatal polgármester irodája

Jelen vannak: Nosza József polgármester, Bácskay Tamás alpolgármester, Kovács László, 
Nyíri László, , Mikó Imre, Széplaki Zoltán, Kurilla Olivér, Smiri László képviselő, 
Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna jegyző, Smiriné Papp Katalin pénzügyi csoport vezető, 
Bakó Sándor vezető-tanácsos, Szűcs István hivatalos közbeszerzési tanácsad, Török 
Imre igazgató, Balázsné Dankó Hédi igazgató helyettes, Juhász Antalné óvodavezető

Hiányzik: Molnár Sándor, dr. Mieczynszky Ernő képviselők

Nosza József polgármester köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy a testület 
határozatképes. 
Javaslatára a képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
az alábbi napirendi pontokat hagyja jóvá:

N A P I R E N D

1. Kompetenciaalapú oktatás bevezetése Köröstarcsa alapfokú oktatási intézményeiben 
(TÁMOP-3.1.4-08/2-2009-01-08) fejlesztésére vonatkozó ajánlattételi felhívás 
jóváhagyása.
 Előadó: Szűcs István hivatalos közbeszerzési tanácsadó

2. Bejelentések

Első napirendi pont: Kompetenciaalapú oktatás bevezetése Köröstarcsa alapfokú oktatási 
intézményeiben (TÁMOP-3.1.4-08/2-2009-01-08) fejlesztésére vonatkozó ajánlattételi
felhívás jóváhagyása. 

Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna jegyző elmondja, hogy javasolják a bizottsági előterjesztés 
szerint jóváhagyni az ajánlattételi felhívást, melyet Szűcs István hivatalos 
közbeszerzési tanácsadó fog előterjeszteni. 

Szűcs István hivatalos közbeszerzési tanácsadó bemutatkozik a jelenlévőknek. Elmondja, 
hogy hivatalos közbeszerzési tanácsadó. Korábban közbeszerzési szakértő volt a 
békéscsabai és a gyulai kórház beszerzéseinél, több településen a kompetenciaalapú 
oktatás közbeszerzésénél közreműködött. 
Elmondja, hogy az ajánlattételi felhívás egy specifikus, zárt dolog. A 
kompetenciaalapú oktatás bevezetése közbeszerzésre lehetséges ajánlatot tevőket az 
Educatio Kht fogja kiképezni. Különböző keretek szerepelnek a pályázatban is. Meg 
van határozva az elkérhető óradíj maximuma. 
Az ajánlati felhívás minta alapján készül, tartalommal kell megtölteni. 
Az 1. oldalon adatok szerepelnek. A II. pontban a szolgáltatás kategória felnőttképzést 
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jelent. A CPV kódok felnőttképzést, szaktanácsadást és oktatást jelentenek. Alternatív 
ajánlatot nem fogadnak el.
A II.2.1. pontban bizottság javaslat alapján a kiosztott tervezethez képest változás, 
hogy a képzés 60 óra. A tanácsadáson belül az egyéb külső szolgáltatás 11 óra, és még
hozzájön a hospitálás. 
A teljesítés időtartama 2009. augusztus 28.-2010. augusztus 31. A dokumentációban 
szerepel, hogy a napi kötbér 25-500 eFt közötti lehet. A meghiúsulási kötbér 1-5 
millió Ft közötti lehet. Teljesítést követően a számla benyújtásától 30 napon belül 
fizetnek. 
Kizáró ok, ha az ajánlattevő felszámolás, végelszámolás alatt áll. 
Gazdasági alkalmasság feltétele, hogy stabil legyen az ajánlattevő pénzügyileg és 
szakmailag egyaránt. Amennyiben veszteséges, vagy 1 éven belül 30 napot meghaladó
sorban állás volt a bankszámláján az kizáró ok. Be kell. nyújtania az elmúlt 2 lezárt év 
mérlegét, melynek pozitívnak kell lennie. 
Szakmai referenciának 1 óvodai és 2 iskolai képzést kérnek nettó 5 millió Ft értékben. 
Alkalmasságáról az Educatio Kht. igazolását kell becsatolnia. 
Az eljárás tárgyalás nélküli. Az összességében legelőnyösebb ajánlat a bírálati 
szempont. 4 szempontot javasol a bizottság. Céljuk, hogy minőségi, jó és megfizetett 
szakemberek végezzék a képzést és a tanácsadást. Fontosak a határidők. Szakmai 
tartalom alatt értik, hogy helyileg hol tartja az ajánlattevő a képzést, és milyen 
időpontokban. Ezeket tételenként pontozzák, és szorozzák a súlyszámmal. Így teljesen 
objektív alapú bírálat fog zajlani. 
A bizottság javasolja, hogy amennyiben holnapi nap megjelenti az ajánlattételi 
felhívás, az ajánlat megvásárlásának és benyújtásának határideje 2009. augusztus 10. 
legyen. Augusztus 13-i lehessen hiánypótolni, és még ezen a napon sor kerülhet a 
Közbeszerzési Bírálóbizottság ülésére, és a Képviselő-testület ülésére, illetve ezek 
után az eredményhirdetés is megtörténhet. Ezt követő 15. napon lehet szerződést kötni,
mely időpont 2009. augusztus 28. A dokumentáció ára 50 eFt + áfa, mely a Verker 
Kft-nél vehető át az átutalás igazolásával. 
A bírálati szempontoknál az 1,2,4 pontok esetében egyszerű arányosítást, a 3. 
részszempont esetében sorba rendezést javasolnak alkalmazni. 

Nosza József polgármester mivel nincs kérdés és hozzászólás felteszi szavazásra a kérdést. 

Javaslatára a Képviselő-testület 8 igen szavazattal - ellenszavazat és tartózkodás nélkül
- az alábbi határozatot hozza: 

128/2009.(VII.13.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzatának Képviselő-testülete
a kompetenciaalapú oktatás bevezetése Köröstarcsa alapfokú 
oktatási intézményeiben (TÁMOP-3.1.4-08/2-2009-01-08) 

fejlesztésére vonatkozó ajánlattételi felhívást elfogadja. 

(Az ajánlattételi felhívás a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)

Második napirendi pont: Bejelentések. 

Nosza József polgármester bejelentésében elmondja, hogy a kikötőnél nem valósítható meg 
az áramlekötés műszaki okok miatt, mellyel kapcsolatosan a testület úgy döntött, hogy
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annak árát a bérlő lelakhatja. Helyette a bérlő szeretné lelakni az árát azoknak a 
tábláknak, melyeket a főút mellé kihelyezett, hogy tájékoztassák a közlekedőket a 
kikötő meglétéről. 2 db tábla ára 60 eFt, mert a közútkezelő engedélye kell hozzá. 
A ligeti tó bérlője szintén ki akar helyezni ilyen táblákat, melyeket ő kifizet. 
Úgy gondolja, hogy a két bérlővel hasonlóan kell eljárni. Amennyiben engedélyezik, a
kikötő bérlőjének a lelakást, akkor azt ajánlják fel a ligeti tó bérlőjének is. 

Smiri László képviselő egyetért azzal, hogy a két bérlővel egyformán kell eljárni. 

Kovács László képviselő kérdezi, hogy a helyszíni bejárásról történt-e már egyeztetés?

Nosza József polgármester elmondja, hogy egyeztetett a ligeti tó bérlőjével, de még nem 
találtak megfelelő időpontot. Várhatóan augusztusban lesz időpont mikor a testület 
egyébként is összeül. 

Mikó Imre képviselő elmondja, hogy a táblák kihelyezése elsősorban a bérlők érdeke, ezért 
esetleg 50-50 %-ban állják a költségeket. 

Kovács László képviselő úgy gondolja, hogy a bérlők állják a reklámköltséget. 

Nosza József polgármester javaslatára a Képviselő-testület 6 igen szavazattal, 2 
ellenszavazattal és tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozza: 

129/2009.(VII.13.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzatának Képviselő-testülete

nem támogatja a kikötő és a horgásztó működtetőinek
útbaigazító táblák kihelyezésére vonatkozó támogatási kérelmét. 

Bácskay Tamás alpolgármester kérdezi, hogy a halász kikötő használata hogyan alakult? 

Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna jegyző elmondja, hogy ezt a kikötő bérlőjétől kell 
megkérdezni. 
Tájékoztatásként elmondja, hogy a halász ügyvédje panasszal élt az Államigazgatási 
Hivatal felé, hogy a bérlő nem engedi használni a kikötőt, melyet hatáskör hiánya 
miatt áttett az önkormányzathoz. Ő tájékoztatta az ügyvédet, hogy a kikötő bérletére 
vonatkozóan haszonbérleti szerződés van életben, melyben a Képviselő-testület nem 
határozott meg a kikötőhasználattal kapcsolatban semmilyen külön kikötést az 
üzemeltető által alkalmazott bérleti díjakra vonatkozóan. 
A halász ügyvédje a fogyasztóvédelmi felügyelőséget is megkereste, de hatáskör 
hiánya miatt nem folytattak eljárást. 
Ezt követően kapott levelet az ügyészségtől, melyben bekérik a 2009. évben 
keletkezett kikötő bérlettel kapcsolatos iratokat, melyeket megküldött. 

Mikó Imre képviselő kérdezi, hogy a közhasznú munkásokkal lehet-e a temető állapotán 
javítani. Gondol itt az elhanyagolt sírok rendbetételére, hajtások kivágására. 
Másik kérdése, hogy a tölgyes erdő elvadult állapotán tudnak-e javítani a közmunka 
program keretében, esetleg fákat ültetni az üres helyekre?
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Bakó Sándor vezető-tanácsos elmondja, hogy az erdő befejezett ápolási stádiumban van. 
Tavaly volt ott az erdésszel, aki elmondta, hogy az erdőben minden 2. sort ki kell 
vágni, amennyiben az arra megérett. Ez az erdő még nincs ennek megfelelő 
állapotban, tehát még várniuk kell. 

Széplaki Zoltán képviselő elmondja, hogy az erdőben lévő üres helyeket ki lehetne pótolni 
nyírfával, mivel az rövidebb tenyészidejű. 

Nyíri László képviselő elmondja, hogy ezt nehéz lenne kivitelezni, mivel az új kis fákat a 
vadak kipusztítanák, hacsak nem kerítenék körbe, ami gyakorlatilag nem kivitelezhető 
a terület nagysága miatt. 

Kurilla Olivér egyéb elfoglaltság miatt távozik az ülésről, így az 7 fővel folytatódik tovább. 

Nosza József polgármester javaslatára a Képviselő-testület 6 igen szavazattal, 2 
ellenszavazattal és tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozza: 

130/2009.(VII.13.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzatának Képviselő-testülete

megbízza a polgármestert, hogy kérjen az erdésztől az önkormányzat
tulajdonában lévő tölgyes erdő hasznosítására vonatkozó javaslatot. 

Határidő: 2009. szeptember 10.
Felelős: Nosza József polgármester 

Nosza József polgármester a temetővel kapcsolatosan elmondja, hogy az önkormányzati részt
folyamatosan karbantartják. A közhasznú munkások nincsenek felkészülve az egyházi 
temető karbantartására, mivel ahhoz szükséges kisgépkezelői vizsga. 
Javasolta az egyháznak, hogy vegye fel a kapcsolatot Marton László vállalkozóval, de 
az egyház ragaszkodott a korábbi években is temetőben fűnyírást végző kapcsolatához.

Széplaki Zoltán képviselő véleménye szerint az egyházi rész karbantartása az egyház 
feladata. Őket illeti a sírhelyek utáni bevétel is. Tudja, hogy nagyon költséges egy 
ekkora terület karbantartása, de az önkormányzatnak sincs erre pénze. 

Nyíri László képviselő elmondja, hogy sajnos sok fa kivágásra került a sírkődőléstől tartva. 
Nincs rendben tartva a temető, nincs normális kerítés sem. 

Kovács László képviselő, mint presbiter elmondja, hogy sok fejlesztést vittek véghez az 
elmúlt esztendőkben, igyekezve bepótolni az 50 éves lemaradásukat. Mindenkinek 
lehetősége van segíteni az egyházat akár munkával, akár anyagilag. 

Nosza József polgármester elmondja, hogy fel fogja keresni a tiszteletes asszonyt egy 
esetleges együttműködés érdekében. 

Széplaki Zoltán képviselő elmondja, hogy olvasta a megyei újságban, hogy Békés város 
Gyomaendrődre fogja szállítani a hulladékát, mivel az olcsóbb, mint a békéscsabai 
telep. Mikor a testület döntött, hogy békéscsabára szállítják a településről a hulladékot,



~ 5 ~

miután a helyi telep bezárásra kerül, akkor olyan információt kaptak, hogy az az 
olcsóbb. 

Nosza József polgármester elmondja, hogy a hulladéktároló telepük 2009. július 15. napjáig 
működhet. Ezen a napon még ott kerül elhelyezésre a hulladék. Fellebbeztek a döntés 
miatt, de még nem érkezett rá válasz. A bezárt teleppel is vannak feladatok, melyekhez
a tervek december 31-ig készülnek el várhatóan, és a DAREH pályázata által 
számítanak hozzá forrásra. Amikor a testület döntött, hogy a békéscsabai 
hulladéklerakóba szállítják majd a hulladékot a településről, akkor valóban az adta az 
olcsóbb árajánlatot. Ő is olvasta a cikket a megyei újságban, ezért beszélni fog a 
Békési Hulladékgyűjtő Kft. vezetőjével, Pataky Úrral. 

Bácskay Tamás alpolgármester elmondja, hogy tájékoztatni kellene a lakosságot, a 
szeméttelep bezárásáról, és hogy hova vihetik a hulladékot a jövőben. 

Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna jegyző elmondja, hogy minden lakásba vittek szórólapot, 
melyen erről is tájékoztatták a lakosságot. 

Nosza József polgármester megköszöni mindenkinek a munkát és az ülést befejezettnek 
nyilvánítja. 

K.m.f.

Nosza József Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna 
polgármester   jegyző 
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